



DANIA RYBNE

Fischgerichte Fish

HALIBUT SMAŻONY serwowany z warzywami grillowanymi oraz frytkami lub ziemniakami po chłopsku

GEBRATENER HEILBUTT mit gegrilltem Gemüse und Pommes frites oder Bauernkartoffeln

Fried halibut served with grilled vegetables, chips or country potatoes

200g/150g/150g

39,00 zł

HALIBUT Z PIECA z sosem cytrynowym serwowany z warzywami gotowanymi i ryżem

HEILBUTT AUS DEM OFEN MIT ZITRONENSOSSE serviert mit gekochtem Gemüse und Reis

Halibut from the oven with lemon sauce served with boiled vegetables and rice

200g/150g/150g

40,00 zł

DORADA Z PIECA z warzywami grillowanymi oraz ziemniakami po chłopsku

GOLDBRASSE AUS DEM OFEN mit gegrilltem Gemüse und Bauernkartoffeln

Gilt - head bream from the oven with grilled vegetables and country potatoes

300g/150g/150g

42,00 zł

DANIA Z WOŁOWINY

Rindfleischgerichte Beef

GRILLOWANY STEK Z POLĘDWICY WOŁOWEJ z masłem ziołowym

serwowany z frytkami lub ziemniakami po chłopsku i sałatką vinaigrette

GEGRILLTES RINDERFILETSTEAK mit Kräuterbutter serviert mit Pommes frites oder Bauernkartoffeln und Vinaigrette-Salat

Grilled steak of beef tenderloin in herb butter served with chips or country potatoes and vinaigrette salad

200g/150g/150g

65,00 zł

GRILLOWANY STEK Z POLĘDWICY WOŁOWEJ z sosem borowikowym

serwowany z frytkami lub ziemniakami po chłopsku i sałatką vinaigrette

GEGRILLTES RINDERFILETSTEAK mit Steinpilzsoße serviert mit Pommes frites oder Bauernkartoffeln und Vinaigrette-Salat

Grilled steak of beef tenderloin in bolete sauce served with chips or country potatoes and vinaigrette salad

200g/150g/150g

65,00 zł

STEK Z ANTRYKOTU serwowany z ziemniakiem pieczonym i warzywami grillowanymi

ENTRECOTE-STEAK serviert mit Ofenkartoffeln und gegrilltem Gemüse

Ribeye steak served with baked potato and grilled vegetables

200g/150g/150g

48,00 zł

STEK WOŁOWY na sosie z zielonego pieprzu

serwowany z krewetką w panierce bambusowej z warzywami grillowanymi oraz gnocchi

RINDERSTEAK auf grüner Pfeffersoße serviert mit Garnele mit Bambus-Panade, mit gegrilltem Gemüse und Gnocchi

Beef steak in green pepper sauce served with a shrimp in bamboo coating, grilled vegetables and gnocchi

200g/150g/150g

70,00 zł